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ul. Plac Wolności 3 

W imieniu mieszkańców składam zapytanie? 

Dlaczego nie usunięto eternitu z dachów budynków gospodarczych 
usytuowanych na zapleczu ul. Kolejowej 11. 
Jeden z budynków położony na działce geodezyjnej nr 629/5 i 629/11 jest 
własnością miasta. 

Myślę że wszyscy wiemy jak niebezpieczny dla zdrowia i życia ludzi jest 
azbest znajdujący się w eternicie, a na domiar złego dachy budynków 
z eternitem usytuowane są tuż pod oknami budynków zamieszkałych przez 

ludzi, a na dzień dzisiejszy stan eternitu położonego na dachach jest 
popękany co stwarza jeszcze większe zagrożenie dla zdrowia i życia ludzi. 

Mieszkańcy są zaniepokojeni i proszą by tę sprawę traktować 
priorytetowo. 

Do wiadomości: 
1. Burmistrz Miasta Olecka


